

房間使用守則 Room Usage Regulation

1. 營友請依編定的房間入宿，不得擅自更換。如因特殊理由必須換房，需各辦事處登記；而營舍亦保留最終決定權。
User should use the room assigned and is not allowed to change room without request and approval of our office.
The Hostel reserves the right of final decision.
2. 請小心使用房間設備，如有損壞，需照價賠償。
Please use the room facilities with care. User shall indemnify the Hostel for all damages or loss.
3. 未經辦事處批准，不得擅自移動房間之設施。如營友因此引致受傷，營舍概不負責。
Do not move room facilities without our permission. The hostel shall not be responsible for any individual injury caused by this reason.
4. 營友請自行保管個人物品，如有遺失或損壞，營舍恕不負責。
Personal belongings must be kept carefully. The Hostel shall not be responsible for any loss or damage.
5. 營友請保持衣履整齊，確保房間及公眾地方整潔；垃圾必須棄置在垃圾桶內。
User shall keep personal neat and tidy. Please also keep the premises of the Hostel clean. All rubbish must be discarded in rubbish bins.
6. 禁止攜帶以下物品進入太陽館·度假營管轄範圍：
Following items are forbidden of carrying into the premise of Solar Tower·Camp:
 - 危險藥物(根據香港法例第 134 章危險藥物條例)
 - Dangerous drugs(According to Chapter 134 Dangerous Drugs Ordinance, the Laws of Hong Kong)
 - 煙火、槍砲、軍火等武器
 - Firework, firearms ,munitions or any weapons
 - 危險化學物品或易燃液體及物品(如：蠟燭、香薰等)
 - Dangerous chemicals or flammable liquids or goods(e.g. candle and aroma)
 - 高耗電量電器(如：暖爐、抽濕機等)
 - High power consumption electrical appliances(e.g. heater, dehumidifier)
7. 太陽館·度假營管轄範圍內，嚴禁任何形式的違法或滋擾性行為，如：賭博、吸煙、大聲喧嘩等。違犯者，將被要求離開營舍範圍。
All offences or interference including gambling, smoking, speaking loudly is prohibited in the premises of Solar Tower·Camp. Our staff reserve the right of requesting user to leave immediately.
8. 房間設有煙霧感應器，營友沐浴時需關門及開啟抽氣扇，以免火警鐘誤鳴。營友未得批准，不得自行煮食。
Please close the bathroom door tightly while showering to prevent setting off the smoke alarm. Cooking is prohibited without the permission of the Hostel.
9. 未經營舍許可，不得在房間內廣播、展示或張貼任何宣傳廣告、海報、通告或任何宣傳品。
Do not broadcast, display or post any advertisement , poster , notice or promotion item without the permission of the Camp.
10. 請把聲浪維持在合理水平，特別於晚上 11 時至翌日早上 7 時期間，以免滋擾他人。
Please keep the volume at reasonable level, especially during the period of time from 23:00 to 07:00 to avoid disturbing other users.
11. 不可在走廊、走火通道或梯間放置雜物，營友有義務保持公共地方暢通，以確保營友安全。
Do not discard any unwanted item at corridors, exit routes or staircase. User has the responsibility to keep public area clean and tidy for ensuring the safety of other user.

太陽館·度假營保留房間使用守則的解釋及修改權利，不須另行通告。

如有任何查詢或意見，請致電以下電話號碼與本營舍職員聯絡。

辦事處電話：8201 1122 (辦公時間：星期一至五，上午 10 時正至下午 6 時正)

非辦公時間當值職員手提電話：9857 7476

Solar Tower·Camp reserves the right to amend relevant terms and conditions without prior notice, Should there be any inquiry or feedback, please contact our staff by phone.
Office Telephone No:8201 1122(Office Hour Monday to Friday, 10:00am to 6:00pm)
Mobile Phone No. of Our Duty Office 9857 7476

入營時間：下午三時正

Official Check-in Time: 3:00pm

出營時間：翌日上午十一時正

Official Check-out Time 11:00am next day

*逾時出營可能需要繳付額外費用

*Additional charge may be incurred for late Check-out

營舍大門密碼：“C” + 8201Z

Door Password: 8201ZPress “C” + 8201Z

餐廳營業時間：上午 10 時半至下午 6 時 (已預訂營餐除外)

Restaurant opening hours: 10:30am-6:00pm
(Except reserved meal booking)